
 آرمان ملی: حسن کامرانی فر که شهریورماه 
سال گذشته از دبیرکلی فدراسیون فوتبال 
استعفا داده بود، با رای کمیته اخلاق فدراسیون 

فوتبال سه سال محروم شد! 
  استعفا

سال گذشته اتفاقات برای حسن کامرانی فر 
در انتخابات ریاست فدراسیون فوتبال خوب 
پیش نرفت و همان طور که پیش بینی می شد 
از سمت خود استعفاء کرد. به راحتی می توان 
گفت او مغموم ترین فرد حاضر در نشست 
اعضای مجمع عمومی فدراسیون فوتبال بود. 
ابتدا رای به عدم برگزاری انتخابات فدراسیون 
فوتبال به استناد مواد قانونی داد اما با نظر هیات 
رئیسه نشست مجمع عمومی فدراسیون فوتبال 
برگزار و در نهایت مهدی تاج به عنوان رئیس 
جدید فدراسیون فوتبال برگزیده شد. وتوی 
تصمیم دبیر کل موجب شد او با چهره های 
متفاوت نسبت به همیشه در نشست مجمع 
عمومی فدراسیون فوتبال حاضر شود. شاید 
هیچ گاه به خاطر مصلحت فوتبال دلایل لغو 
برگزاری انتخابات فدراسیون فوتبال را نگوید. 
تصمیمی که البته وتو شد و همان طور که دیدید 
انتخابات ریاست فدراسیون فوتبال برگزار شد. 
داور دیروز در مقام دبیر کلی فدراسیون فوتبال 
روزهای پر چالشی را پشت سر گذاشت و در 
پایان هم این سمت سرانجام تلخی برای او 
داشت. هر چند در فوتبال مدیران به مانند 
مربیان عادت کرده اند همیشه آماده رفتن 
باشند. کامرانی فر با توجه به تجربیاتی که در 
سمت دبیر کلی فدراسیون فوتبال به دست 
آورده است می تواند در ادامه در حوزه مدیریتی 
فوتبال حضور داشته باشد. شهریور ماه سال 
گذشته حسن کامرانی فر دبیرکل فدراسیون 
فوتبال ایران که حالا می شود پسوند سابق را 
هم به نام او اضافه کرد، پس از ترک ساختمان 
فدراسیون در گفت وگوی نسبتا طولانی که با 
خبرنگاران داشت، استعفای خود را از پست 
دبیرکلی اعلام کرد و به سوالات خبرنگاران 

پاسخ داد: نیاز بود فدراسیون شرایطش مشخص 
شود و دیروز با حضور اعضای مجمع اتفاق افتاد 
و فدراسیون رئیس خود را انتخاب کرد و اعضای 
هیات رئیسه تکمیل شدند. انشاا... که روزهای 
خوب برای فوتبال خواهیم دید و همه ما باید 
کمک کنیم چون جام جهانی در پیش داریم. 
همه ما باید تلاش کنیم، برنامه ریزی کنیم و 
مطمئنا فدراسیون جدید، هیات رئیسه جدید و 
افرادی که از قبل بودند، با هم دست به این کار 
خواهند زد. هیات رئیسه کامل نبود، تنها بودیم 
و بار فدراسیون روی دوش دبیرکل بود. تلاش 
کردیم هر اتفاقی برای فوتبال هست، رقم بزنیم 
و سختی زیادی را هم در مسیر تحمل کردیم 
اما خدا را شاکرم سعی کردیم با کمک همه، 
تمام کارهای فدراسیون را انجام دهیم و کاری 
روی زمین نماند. الان هم با توجه به جلسه ای 
که هیات رئیسه داشت، فدراسیون فوتبال، 
ریاست فدراسیون و هیات رئیسه، نفر جدید 
را برای پست دبیرکلی انتخاب خواهند کرد. 
من کناره گیری ام را به رسم قوانین و مقررات 
اعلام کردم و مطمئن هستم هرکسی که بیاید 
تلاش خواهد کرد. چیزی که می خواهم بگویم 
همه کنار هم باشیم برای جام جهانی و حل 
مشکلات فوتبال. همه با هم همدل باشیم و 
با نیت خوب کنار هم باشیم تا روزهای خوب. 
ما برای جامعه شاد تلاش می کنیم و فوتبال 
می تواند خیلی اثرگذار باشد. من اتفاقات خوب و 
روزهای خوب را می بینم و روزهای خوب برای 
فوتبال ما خواهد آمد. از رسانه ممنونم خیلی 
به ما کمک کردند و من هم از همه عزیزان 
ممنونم. قاعدتا الان به این تجربه که در یک سال 
رسیدم، تجربه کمی نیست. ضمنا در این یک 
سال تجاربی که داشتم را هیچ دبیرکلی تجربه 
نکرد. من بزرگ ترین هدفم صیانت از فوتبال در 
جوامع بین المللی بود. شاهدیم می گفتند تیم ها 
جایگزین خواهند شد، اما اتفاقی برای فوتبال 
نیفتاد. قطعا اگر دوباره برگردم در سال 1399 
این پست را قبول خواهم کرد چون مسیر زندگی 

آدمهاست و آن زمان با اطلاع کامل این مسیر 
را قبول کردم. این مسیر سختی برای خودم، 
خانواده ام و زندگی شخصی بود اما تجربه خوبی 

بود و دوستان خوبی هم پیدا کردم. 
  رای

کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال اخیراً رأی 
به محرومیت حسن کامرانی فر دبیرکل پیشین 
این فدراسیون داده است. کامرانی فر، کمک  داور 
پیشین فوتبال ایران، در زمان شهاب الدین 
عزیزی خادم به عنوان دبیرکل فدراسیون 
انتخاب شد. مدتی پیش در کمیته اخلاق 
فدراسیون فوتبال پرونده ای درباره برگزاری 
دیدارهای دوستانه تیم ملی و نحوه انعقاد قرارداد 
و امضای اسناد توسط دبیرکل وقت فدراسیون 
فوتبال باز شده بود. این کمیته در نهایت با 
بررسی پرونده در حکمی در مورخه 17 تیر ماه 
سال جاری، حسن کامرانی فر را به مدت 3 سال 
از هرگونه فعالیت در فوتبال، فوتسال و فوتبال 
ساحلی محروم کرد. در حکم کمیته اخلاق آمده 
است: »رأی بلافاصله بعد از صدور لازم اجراست و 
تجدیدنظرخواهی مانع اجرای آن نخواهد بود.« 

  واکنش
کامرانی فر که پس از جدایی از فدراسیون 
فوتبال مدتی به عنوان دبیرکل در فدراسیون 
جودو مشغول فعالیت بود، در گفت وگو با فارس، 
در مورد رای کمیته اخلاق اظهار داشت: این 

رای در مورد دیدارهای دوستانه تیم ملی مقابل 
اروگوئه و سنگال که مهر سال گذشته قبل از 
جام جهانی در اتریش برگزار شد، صادر شده 
است، هرچند من قراردادهای مربوط به آن دو 
مسابقه را                              امضا کردم، اما همه می دانند در آن 
زمان چه اتفاقاتی برای کشور رخ داد که مانع از 
تحقق درآمدهایی شد که پیش بینی اش کرده 
بودیم. وی افزود: من در زمان برگزاری بازی های 
تیم ملی مقابل اروگوئه و سنگال حدود یک ماه 
بود که از فدراسیون جدا شده بودم و دخالتی 
در اجرای بازی ها نداشتم، هرچند قراردادهای 
این دو مسابقه را                              امضا کرده بودم و در زمان 
انعقاد قرارداد نیز درآمدهایی برای فدراسیون 
پیش بینی کرده بودیم، اما دیدید شرایط به 
چه شکلی پیش رفت که کسب این درآمدها 
محقق نشد. دبیرکل اسبق فدراسیون فوتبال 
خاطرنشان کرد: وکیل من توضیحات خود را                              
در جلسه کمیته اخلاق ارائه کرد، اما این کمیته 
در نهایت تصمیم گرفت رای به محرومیت سه 
ساله ام بدهد و از زمان صدور حکم نیز این رای 
قطعی خواهد بود و تجدیدنظر تأثیری در اجرای 
حکم ندارد، اما سه روز قبل اعتراض خود را                              به 
کمیته استیناف مطرح کردیم و امیدواریم به این 
اعتراض ترتیب اثر داده شود. در کل من امیدوارم 
در رای کمیته اخلاق مسائلی خارج از این دو 

مسابقه تأثیر نداشته باشد. 
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گفت وگو

 کشتی گیران آزاد نوجوان  
ایران قهرمان جهان شدند

تیم ایران با کسب 6 مدال عنوان قهرمانی 
رقابت های کشتی آزاد نوجوانان جهان را 
بدست آورد.به گزارش فارس، تیم ملی 
کشتی آزاد نوجوانان با کسب 2 مدال طلا، 
2 مدال نقره و 2 مدال برنز عنوان قهرمانی 
رقابت های کشتی آزاد نوجوانان جهان 
در کشور ترکیه را بدست آورد.رقابت های 
کشتی آزاد نوجوانان قهرمانی جهان روزهای 
13 لغایت 15 مردادماه در شهر استانبول 
ترکیه برگزار شد و در پایان تیم ایران با 
کسب 2 مدال طلای اهوار خاطری در 
وزن 45 کیلوگرم و سینا خلیلی در وزن 
65 کیلوگرم، 2 مدال نقره سجاد پیردایه 
در وزن 60 کیلوگرم و ابوالفضل حسینی 
در وزن 71 کیلوگرم و 2 مدال برنز سام 
سیار در وزن 48 کیلوگرم و توحید نوری 
در وزن 92 کیلوگرم با 156 امتیاز به عنوان 
قهرمانی دست یافت.این قهرمانی در حالی 
بدست آمد که تیم ایران سال گذشته در 
 جایگاه چهارم این مسابقات ایستاده بود.

پس از تیم ایران،  تیم های آمریکا با 126 
امتیاز و ژاپن با 106 امتیاز در جایگاه دوم و 

سوم تیمی قرار گرفتند.

خارج ازمستطیل سبز

درگیری سانه و مانه تمامی ندارد 
مشاور سادیو مانه اعلام کرد لروی سانه به 
مهاجم سنگالی توهین نژادپرستانه کرده است. 
به گزارش SPORT24، باکاری سیسه، مشاور 
سادیو مانه، درباره درگیری بین مهاجم سنگالی و 
لروی سانه صحبت کرد. در ماه آوریل، مانه و سانه 
پس از اولین بازی مرحله یک چهارم نهایی لیگ 
قهرمانان اروپا مقابل منچسترسیتی در رختکن با 
هم درگیر شدند. در جریان این درگیری لفظی، 
سادیو به صورت مانه مشت زد. باکاری سیسه، 
مشاور سادیو مانه، درباره درگیری این مهاجم 
سنگالی و لروی سانه گفت: همه کسانی که با 
فوتبال اروپا آشنایی دارند می دانند که لروی سانه 
مردی بسیار مغرور است. سادیو مانه هیچگاه در 
تیم هایی که بازی کرده مشکلی ایجاد نکرده است. 
لروی سانه از خط قرمزها عبور کرد. 30 دقیقه بعد 
از دعوا، سانه برای مانه پیام عذرخواهی فرستاد. 
فهمید که خراب کرده سادیو عذرخواهی او را 
پذیرفت و گفت: امیدوارم این اتفاق دیگر تکرار 
نشود، زیرا به شخصیتی که هستم بسیار افتخار 
می کنم. امیدوارم این اتفاق دیگر تکرار نشود. این 
صحبت ها نشان می دهد که لروی سانه به سادیو 
مانه توهین نژادپرستانه کرده بود که با واکنش 

مهاجم سنگالی روبه رو شد. 

خبـــــر

شروع لیگ
 برای  پرسپولیس خیلی مهم است 

در خصوص شرایط پرسپولیس برای فصل جدید باید 
بگویم چند بازیکنی که خریداری شده اند جزو بهترین 
خریدهای لیگ هستند و باید بتواند لیگ را با خریدهایی 
که انجام داده سر کند اما همچنان نیاز است تا بیشتر تقویت 
شود زیرا پاشنه آشیل این تیم برای لیگ قهرمانان آسیا جذب 
مهاجم باکیفیت خارجی است. همه ما می دانیم و حتی خود 
کادرفنی هم روی آن آگاهی دارد باید خط حمله با حضور 
چند بازیکن تقویت شود. برد در بازی های پیش فصل از 
لحاظ روحی و روانی به بازیکنان و کادرفنی کمک می کند تا 
با انگیزه بالا به استقبال شروع لیگ بروند. البته شرایط بازی 
تدارکاتی با دیدارهای رسمی متفاوت است. شروع لیگ برای 
پرسپولیس خیلی مهم است که بتواند امتیاز لازم را بگیرد 
و حرکت رو به جلویی داشته باشد، بنابراین بازی اول برای 
پرسپولیس اهمیت زیادی دارد. هرچند آلومینیوم هم تیم 
دست و پا بسته ای نیست و برای کسب تک امتیاز به ورزشگاه 
آزادی خواهد آمد اما پرسپولیس باید از همان ابتدا عرصه را 
بر حریف تنگ کند تا بتواند از همان هفته اول کار را محکم 
شروع کند. اگر مانند فصول گذشته در لیگ بیست و سوم هم 
تیم پرسپولیس بتواند در هفته های ابتدایی لیگ امتیازات 
لازم را جمع آوری کند به طور حتم با شرایط بسیار بهتری 
به مسابقاتش ادامه خواهد داد. خرید مهاجم از نان شب هم 
برای تیم پرسپولیس واجب تر است. اگر مهاجم خارجی 
خوب مدنظر باشد، پرسپولیس باید از 2 مهاجم استفاده کند 
که در صورت مصدومیت دچار مشکل نشود. پرسپولیس باید 
برای فصل جاری در 3 جبهه به رقابت بپردازد و برای همین 
هم باید تا دندان مسلح شوند که داخل زمین و روی نیمکت 
با کمبود بازیکن مواجه نشوند. کار سختی در لیگ قهرمانان 
آسیا فصل جاری پیش روی تیم پرسپولیس است زیرا باید به 
مصاف تیم های عربستانی بروند که نمایندگان آنها با خرید 
بازیکنان باکیفیت اروپایی به دنبال قهرمانی در این رویداد 
مهم هستند. برای همین هم نیاز است مسئولان باشگاه 
دست به ولخرجی بزنند تا بتوانند شرایط را برای حضور 
مهاجم سطح بالا فراهم کنند زیرا در این صورت ممکن است 
در لیگ هم به مشکل بربخوریم. در پست دروازه بان می توان 
با هزینه کم هم یک خرید خوب انجام داد به شرطی که آن 
بازیکن از لحاظ فنی در سطح بالایی قرار داشته باشد. البته 
خوشبختانه درون دروازه به واسطه حضور بیرانوند مشکل 
چندانی نداریم. نظر کادرفنی روی خرید یک گلر برزیلی 
بوده و باید به این تصمیم احترام گذاشت. واقعا بیشتر از گلر 
ما نیاز داریم تا در خط حمله تقویت شویم چراکه نماینده 
ایران در لیگ قهرمانان آسیا هستیم. وقتی تیم های عربی به 
شکل وحشتناکی در فوتبال هزینه می کنند اگر پرسپولیس 
نیز بخواهد به دنبال حضور در مراحل پایانی باشد، باید در 
خط حمله به خوبی تقویت شود. متاسفانه فوتبال ایران 
مانند فوتبال اروپا یا حتی لیگ های حاشیه خلیج فارس 
هنوز به سطح حرفه ای نرسیده و هر کسی هر طور دلش 
بخواهد دستور می دهد و برای هم است دیگر به این مسائل 
عادت کرده ایم. همه جای دنیا عُرف این است که به باشگاه ها 
پول حق پخش داده شود اما در ایران این طور نیست در 
صورتی که در قانون آورده شده حق طبیعی تیم ها است 
بدون مشکلی پولشان را دریافت کنند. اگر در فصل گذشته 
3 تیم مدعی قهرمان بودند، اما برای لیگ بیست و سوم این 
آمار به پنج تیم افزایش یافته است، زیرا برخی تیم ها مانند 
تراکتور، سپاهان، گل گهر و حتی استقلال به خوبی تقویت 
شده اند و همین نشان می دهد که آنها به چیزی جز قهرمانی 

فکر نمی کنند. 

مرتضی فنونی زاده بازیکن سابق تیم ملی و 
پرسپولیس در خصوص عملکرد این باشگاه قبل 

از شروع لیگ صحبت کرد. 
   نظر شما درباره عملکرد پرسپولیس در 

بازار نقل و انتقالات، چیست؟
 کادرفنی پرسپولیس در پیش فصل مسابقات 
لیگ برتر سعی کرد نقاط ضعف سال قبل را با 
یارگیری مناسب پوشش دهد و 3 بازیکن در 
3 پست دفاع، هافبک و فوروارد را جذب کرد. 
شهاب زاهدی و محمدحسین کنعانی زادگان به 
پرسپولیس بازگشتند. ریگی هم در تیم های سطح 
اول فوتبال ایران بازی کرده است. پرسپولیس 
شاکله اصلی تیم سال قبل را حفظ کرد و باز 
هم مدعی قهرمانی در لیگ برتر است، اما در 
رقابت های لیگ قهرمانان آسیا هنوز نفرات خوب 

خارجی جذب نشده اند. 
   در مورد جدایی کمال کامیابی نیا از 

پرسپولیس چه نظری دارید؟
 کمال در تمامی قهرمانی های پرسپولیس در 
8 سال گذشته حضور داشت، اما خیلی راحت او را 
کنار گذاشتند. مطمئناً کامیابی نیا یکی، دو سال 
دیگر بیشتر نمی تواند به صورت حرفه ای فوتبالش 
را ادامه دهد. چون کسانی که مدت زیادی در 
پرسپولیس بازی می کردند و افتخارات زیادی به 
دست آوردند از نظر روحی تخریب می شوند. ای 
کاش در همین پرسپولیس با فوتبال حرفه ای 

خداحافظی می کرد. 
 نظر شما در خصوص بستن بودن پنجره 

نقل و انتقالات پرسپولیس چیست؟
امیدوار بودیم که در زمان باقی مانده در فصل 
نقل و انتقالات پرسپولیس بتواند یک مهاجم هدف 
باکیفیت جذب کند که دیگر پنجره اش بسته شد 
و باید با همین نفرات لیگ را شروع کند. مهدی 
عبدی، شهاب زاهدی و محمد عمری باید در 
پست مهاجم بازی کنند و کار بسیار سختی را در 

این فصل لیگ برتر خواهند داشت. 
   مسابقات لیگ برتر به تعویق افتاد!

 تعویق آغاز مسابقات لیگ برتر به سود تمامی 
تیم ها شد و پرسپولیس هم از این عقب افتادن 
بازی ها سود برُد. پرسپولیس از لحاظ بدنی و 
آمادگی از سایر تیم های گردن کُلفت لیگ 
برتر عقب بود. به خاطر عدم برگزاری اردوی 
آماده سازی پیش فصل و شروع یک هفته دیرتر 
تمرینات، تعویق مسابقات به نفع پرسپولیس 

است. 

مرتضی کرمانی مقدم 
 کارشناس فوتبال 

فنونی زاده:
پرسپولیس

 باز هم مدعی 
قهرمانی است 

 برونسپاری خدمات درمانی پزشکی 
عمومی مرکز پزشکی خاص شرق

روزهای کاری : شنبه تا پنج شنبه
ساعت کاری : 8 صبح الی 16

مرکز پزشکی خاص شرق وابسته به بنیاد امور بیماریهای 
خاص در نظر دارد خدمات درمانی پزشکی عمومی به 
بیماران را به مدت 3 سال برونسپاری نماید. متقاضی 
بایستی در برنامه ارائه شده حداقل دو پزشک بصورت 
گردشی استفاده نماید و هر پزشک 3 روز در هفته 
فعال باشد. پزشکانی که پروانه طبابت شهر تهران را 
نداشته باشند امکان اخذ پروانه تبصره 7 ماده 13 
برای آنها وجود دارد. لازم به توضیح است که تعرفه 
خدمات پزشکی عمومی اخذ شده از بیماران برابر 
مقررات سازمان های عمومی غیر دولتی خواهد بود که 
فرانشیز بیماران خاص نیز اخذ نمی گردد این تعرفه در 
سال 1401 برای هر بیمار در محدوده 80،000 ریال 
بوده که در سال 1402 در محدوده 300،000 ریال 
افزایش یافته و هر ساله مبالغ این تعرفه¬ها بروزرسانی 
می¬گردد. متقاضی موظف به انجام امور تبلیغات و 
بازاریابی برای جذب بیماران می¬باشد و در صورت 
توافق این مرکز امکانات تبلیغاتی خود را جهت حمایت 
از پزشکان به کار خواهد برد. همچنین امکان فعالیت 
پزشکان در ساعات 16 تا 20 و ایام تعطیل جهت افزایش 
درآمد با توافقات بعدی امکان پذیر است. درخواست 
می گردد برای بازدید از محل مرکز طی ساعت کاری با 

هماهنگی قبلی مراجعه نمایند.
دیدار تدارکاتی آریو اسلامشهر 
مقابل استقلال که آخرین دیدار 
تدارکاتی شاگردان نکونام پیش 
از شروع مسابقات لیگ برتر به 
شمار می رود، در پایان با نتیجه 2 
بر صفر به سود آبی ها تمام شد. 
در جریان این دیدار برخورد 
جالب توجهی میان چندین 

بازیکن ایجاد شد. 

رامین رضاییان و میلاد زکی پور 
که در فصل جدید نیز مدافعان 
راست و چپ سپاهان هستند، 
در تمرین این تیم با نمایش 
عضله و عملکرد تاکتیکی خود 
سعی کردند آمادگی خود را 
در آستانه شروع فصل جدید 
و نخستین بازی فصل برابر 

تراکتور نشان بدهند. 

پپ گواردیولا، سرمربی تیم 
منچسترسیتی، در یک مهمانی 
شام دونفر توانست کایل واکر، 
مدافع تیمش را برای تمدید 
قرارداد متقاعد کند. این دو نفر 
جمعه شب به مدت دو ساعت 
و نیم در یک رستوران شیک 
ژاپنی در شهر منچستر شام 

خوردند. 

ت
شــ

س نو
عک

        شام و قرارداد   دیدار عضله

آدرس: 
تهران ، اتوبان بسیج، سه راه افسریه، شهرک مسعودیه

انتهای خیابان شهید کلهر
شماره تماس جهت هماهنگی های لازم :

 02133573087 داخلی 103 سرکار خانم اسدیان

زندی: مگر کمیته استیناف برای  ما چه کار کرده است؟

پریـرا: در پرسپولیس به من پاس نمی دادند

 شهاب زندی مدیرعامل باشگاه شمس آذر قزوین پیرامون 
شکایت از شمس آذر بابت استفاده از بازیکن غیرمجاز در 
فصل گذشته لیگ یک و احتمال آغاز به کار این تیم با 15 
امتیاز منفی، افزود: در حقیقت خیلی روی این بحث، تمرکزی 
ندارم و برایم مهم نیست. اگر حق ما کسر امتیاز باشد، مشکلی 
نیست، بگذارید امتیاز را کم کنند، ولی اینکه تصور کنند با 
کسر امتیاز، ما عدم تمرکز پیدا می کنیم یا از حضور در لیگ 
برتر انصراف می دهیم، چنین چیزی وجود ندارد. به مردم 
خوب قزوین این نوید را می دهم که یک تیم خوب راهی 
مسابقات می کنیم و جلوی مشکلات تمام قد می ایستیم. 
زندی در پاسخ به این سؤال که آیا می داند چه کسی موضوع 
تخلف این باشگاه را لو داده است، عنوان کرد: از باشگاه سایپا 
باید گلایه کنم، ما هیچ دشمنی با یکدیگر نداریم. حق 
شماست که به صورت قانونی پیگیری کنید، ما هیچ مشکلی 
با این مسأله نداریم، اما اینکه هر دقیقه و هر موقع باشگاه ها 
را شانتاژ کنید، تماس بگیرید و درخواست وکالت کنند که 

از طرف آنها شکایت کنند، درست نیست. شما اگر دنبال 
احقاق حق خودتان هستید، باید بروید حق خودتان را دنبال 
کنید. اگر کسر سه امتیاز کردند و به شما امتیاز را دادند، 
نوش جان تان، هیچ مشکلی نیست. اینکه بیانیه می دهند و 
می گویند کمیته استیناف فلان کار را کرده است، مگر کمیته 
استیناف برای شمس آذر چه کار کرده است؟ بدترین حالت 
و بدترین تنبیه ممکن برای شمس آذر اجرا شده است. دیگر 
شما دنبال چه چیزی هستید؟ وی درباره آخرین وضعیت 
شکایات جدید مطرح شده باشگاه   های لیگ یکی علیه شمس 
آذر قهرمان فصل گذشته این رقابت ها، تصریح کرد: در جریان 
همه شکایت ها هستم. ون پارس، چوکای تالش، چادرملو و 
شهرداری همدان تیم هایی هستند که شکایت جدید مطرح 
کردند. به آنها هم وعده هایی داده شده که شاید اتفاقات 
جدیدی برای آنها بیفتد. ما با آن باشگاه ها هیچ مشکلی 
نداریم و به خدا ناراحت نیستیم. اینکه دیگر شکایت و حرف 
آنها مطرح شده دلیلی ندارد که هر دقیقه مصاحبه و هر برنامه 

تلویزیونی شاهد حضور آنها هستیم. جوری این قضیه را 
تبلیغ می کنند انگار برای نمایندگی مجلس تبلیغ می کنند. 
آقای ابوالقاسم پور و همه بزرگواران برای ما عزیز هستند، 
اما در چنین وضعیتی می گویند کمیته استیناف مهربانی 
به خرج داده است. سؤالم این است که کمیته استیناف مگر 
چه مهربانی به خرج داده است؟ کمیته استیناف این توانایی 
را داشته و دستش در موضوع باز بوده است که اگر باشگاه در 
موضوع جعل دخیل نبوده و لیگ تمام شده باشد، باشگاه را 
جریمه کند. مدیرعامل باشگاه شمس آذر ادامه داد: بالاترین 
جریمه ممکن که شامل مسئله مالی و انضباطی بوده، برای 
ما اعمال شده است. آقای تاج، کمیته استیناف و کمیته 
انضباطی چه کمکی به ما کردند؟ دیگر بدتر از این حالت 
ممکن بود برای ما پیش بیاید؟ مثلًا می خواستند تیم ما را به 
لیگ یک بیندازند؟ اینکه اصلا امکانپذیر نبود. قانون صراحتاً 
در ماده 61 اعلام کرده، در صورت پایان لیگ، کسر امتیاز باید 

در فصل بعد لحاظ شود. 

مهاجم برزیلی سابق پرسپولیس می گوید برخی بازیکنان این 
تیم در بازی ها به او پاس نمی دادند. لئاندرو پریرا در گفت وگو 
با ایسنا، درباره روزهای حضورش در پرسپولیس به صحبت 
پرداخت. او در این گفت وگو عنوان کرد که بازیکن گرانی در 
نبود و در ژاپن پول بیشتری دریافت می کرد. این مهاجم برزیلی 
همچنین گفت که در پرسپولیس هم تیمی هایش به او پاس 

نمی دادند. 
 چه شد که آن زمان پرسپولیس را انتخاب کردی؟

رفتم پرسپولیس چون پیشنهاد خوبی به من دادند و تصمیم 
گرفتم این پیشنهاد را قبول کنم. 

 وقتی به پرسپولیس آمدی، همه از تو انتظار عملکرد 
بهتری داشتند، آیا خودت از عملکردت راضی بودی؟

از عملکردم راضی نبودم، می توانستم خیلی بهتر کار کنم 
چون توانایی آن را داشتم. فکر می کنم زمان زیادی برای بازی 

کردن و تطبیق دادن خودم با شرایط تیم نداشتم. 
 به عنوان یک مهاجم دقایق کمی بازی کردی و فقط 
یک گل زدی. فکر می کنی چرا در به ثمر رساندن گل 

موفق نبودی؟
فقط چند دقیقه به من فرصت بازی داده شد. دوست داشتم 

بیشتر بازی کنم اما متاسفانه فرصت زیادی نداشتم. 
 آیا وقتی در پرسپولیس بازی می کردی، هماهنگی 

خوبی با سایر بازیکنان داشتی؟
واقعاً احساس می کردم که در این مورد مشکلاتی دارم، 
فرصت های زیادی برای دریافت پاس داشتم اما به من پاس 
نمی دادند. نمی دانم چرا اما واقعاً احساس می کردم که آنطور که 

باید پاس دریافت نکردم. 
 با مبلغ قرارداد سنگینی نسبت به سایر بازیکنان 
پرسپولیس به این تیم آمدی، با توجه به این موضوع، آیا 

قبول داری که بازیکن گرانی بودی؟
قبول ندارم که بازیکن گران قیمتی بودم چون قیمت من 
همین است. زمانی که در ژاپن بازی می کردم خیلی بیشتر پول 
می گرفتم اما دستمزدم را پایین آوردم که به پرسپولیس بیاییم. 
اگر باشگاه پولی برای جذب من نداشت، نباید با من قرارداد 

می بست یا با مذاکره می کرد. 
 وقتی از پرسپولیس جدا شدی، برخی بازیکنان 
پرسپولیس انتقاداتی نسبت به جذب تو مطرح کردند، 
مثلا کمال کامیابی نیا ابهاماتی درباره نحوه جذب تو 

عنوان کرده است. نظرت درباره این انتقادات چیست؟

حرف زیادی درباره این موضوع برای گفتن ندارم اما برای 
کمال کامیابی نیا متاسفم. احتیاجی به این ندارم که از کسی بد 
بگویم تا خودم احساس بهتری داشته باشم. تقصیر من نیست 
که قرارداد کامیابی نیا کم بوده یا کم بازی کرده یا برای بازی 

کردن پیر است. 
تنها می توانم برای او احساس تاسف داشته باشم که با کوچک 
کردن دیگران قصد دارد خود را در کانون توجه قرار دهد. اگر 
او به پول احتیاج دارد یا دچار مشکل شده است، می توانم به او 

قرض بدهم و به او کمک کنم. 
 درباره توافق خود با پرسپولیس برای جدایی هم 
صحبت کن. چه شد تصمیم گرفتی از پرسپولیس جدا 

شوی؟
فسخ قراردادم کاملا شفاف بود. باشگاه خیلی خوب رفتار کرد، 

مشکلی نداشتیم و 100 درصد حرفه ای بودیم. 
 آیا از زندگی در ایران راضی بودی؟

اگر بخواهید حقیقت را بگویم، دوست نداشتم بمانم. همسرم 
دوست نداشت در ایران باشیم و من هم مشکلاتی داشتم. 
متأسفانه سازگار نشدیم. ما مردم ایران را خیلی دوست داشتیم 

و الان دوستانی در ایران داریم. آنها تا آخر عمر با ما هستند. 

 محرومیت سه ساله 
دبیرکل سابق دبیرکل سابق 

فدراسیون فوتبالفدراسیون فوتبال

     بـا رای 
کمیته اخلاق 


